
Ekstraordinært bestyrelsesmøde d. 7. februar 2022 kl. 20:00 i 
fællesrummet 
  
Til stede: Thomas Mogensen, Thomas Mårtensson, Valentin, Mathias, Rebecca 
  

 

Dagsordenen:  
1. Foreningens retssag mod andelshaver 

 
Ad. 1  
I henhold til referat fra bestyrelsesmøde af 2. februar 2022, har bestyrelsen behandlet 
henvendelsen fra andelshavers advokat vedrørende hhv. kære af sagsomkostninger til højesteret 
samt krav om erstatning.  
 
Idet andelshaveren kræver en væsentlig forhøjelse af sagsomkostningerne end hvad er tilkendt i 
byretten, finder bestyrelsen det nødvendigt og i foreningens interesse at bekæmpe påstanden om 
højere sagsomkostninger. Der skal reageres relativt hurtigt, da andelshaver allerede har indgivet 
sagen for Procesbevillingsnævnet, som har kort behandlingstid.  
 
Andelshaveren stiller ligeledes en lang række krav om erstatning. Bestyrelsen er ikke enige i 
andelshaverens krav, som lyder på mere end 300.000 kr. 
 
Bestyrelsen finder, at de to punkter vedrørende hhv. andelshaverens anmodning til 
Procesbevillingsnævnet samt andelshaverens krav om erstatning, ikke er noget som bestyrelsen 
kan og bør klare egenhændigt. Derfor har bestyrelsen besluttet at antage professionel bistand til 
begge punkter. 
 
Bestyrelsen er inderligt ærgerlige over at sagen skal fortsætte. Selvom bestyrelsen er ærgerlige 
over sagen, har vi ikke til hensigt at betale andelshaveren et beløb, som foreningen ikke er 
forpligtet til. Og hvis foreningen er forpligtet, så bør foreningen ikke betale et beløb, som ligger 
over denne forpligtelse. Det er det vores advokat skal bistå med at fastlægge. 
 
Bestyrelsen har valgt at få rådgivning fra Nyborg & Rørdam Advokater. 
 
Mødet sluttede 20.45.  
 

 

 


